



### **Тариел Талантбек уулу**

Тариел Талантбек уулу с отличием окончил Технологический колледж Ошского технологического университета (ОшТУ) в 2015 году, получив диплом инженера. Ошский технологический университет (ОшТУ) в 2018 году по специальности "Экономика и информатика". У него есть опыт работы на государственных и муниципальных должностях. Он также работал в телекомпании "Ынтымак". Последние два года он преподает в ОшТУ. В 2021 году вместе со своими учениками он принял участие в праздновании Международного дня гор.

### **Tariel Talantbek uulu**

Tariel Talantbek uulu graduated with honors from the Technological College of Osh Technological University (OshTU) in 2015, receiving an engineering degree. Osh Technological University (OshTU) in 2018 with a degree in Economics and Computer Science. He has experience working in state and municipal positions. He also worked for the Yntymak TV company. He has been teaching at OshTU for the last two years. In 2021, together with his students, he took part in the celebration of the International Mountain Day.